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Beste luitjes,  

Zoals al eerder aangekondigd ontvangt u bij dezen het volgende voortgangsbericht met goed 
nieuws. 

Velen hebben afgelopen weken contact met ons gezocht en gevraagd naar de voortgang. 
Het zal u duidelijk zijn dat we nu in een spannende fase terechtgekomen zijn met ons 
project. Klopt het allemaal wel, komen de leningen wel terug zoals beloofd of is het allemaal 
scam? 

Welnu, de rabobank heeft haar uiterste best gedaan om onze activiteiten als scam te 
behandelen en flink roet in het eten gegooid zodat procedures hier en daar omgegooid 
moesten worden. Nu is het zo dat het omgooien van procedures weer opnieuw vragen 
oproept in de bankwereld, want verdacht. Dus op die manier beland je gemakkelijk van de 
regen in de drup. Dat is ons ook overkomen waardoor er nogal wat vertraging ontstaan is in 
de afgelopen periode. 

Daar hebben we eerder al over gecommuniceerd. Gelukkig kunnen we u nu meedelen dat 
het geld van de leningen op dit moment teruggestort worden en voor een deel ook al zijn 
teruggestort. Ook dat luistert nauw, want moet weer via dezelfde kanalen teruggestort 
worden als het er ook heen gegaan is.  

Verloopt alles dan vlekkeloos?  

Nee, natuurlijk niet. Dat zou ook verdacht zijn hahaha. Wat prima loopt is dat de leningen nu 
afgelost worden. We denken dat dat binnen een week gebeurd is. We hebben beloofd dat 
als bonus voor de lening eenieder 10% over het leenbedrag uitgekeerd zou krijgen, dus dat 
doen we ook, maar de uitkering van deze bonus laat nog even op zich wachten.  

De rekening van de vers door ons opgerichte stichting De Fenix gebruiken we om het geld 
voor de bonussen te verzamelen zodat alles gelijktijdig uitgekeerd kan worden zodra we 
genoeg geld daarvoor binnen hebben gekregen ( een gedeelte van die gelden zijn overigens 
al gestort maar er is nog meer nodig), alleen kunnen we nog geen definitieve datum en tijd 
daarvoor aangeven omdat het daarvoor benodigde geld gefragmenteerd ons bereikt. Excuus 
daarvoor, maar ook hier moeten we weer naar de rabobank wijzen als veroorzaker van dit 
ongemak.  

We rekenen echter op uw begrip hiervoor.  

Wat dan wel weer positief om te vermelden is, is dat de volgende fase in gang gezet is, 
waarvoor onze mensen over de wereld vliegen om het te regelen. Het totale project 
verloopt dus inhoudelijk nog steeds volgens onze verwachting, maar in dat project moeten 
enkele belangrijke slagen gemaakt worden zoals vaststellen van definitieve condities, wat 
later weer gevolgen heeft voor de hoeveelheid geld die wij ter beschikking krijgen om de 



certificaten van u allen terug te kopen. We streven er, zoals u bekend is, dat iedereen op 
haar / zijn minst de inleg teruggestort krijgt. En, als het zo uit komt, liefst nog meer.  

Wij, als bestuur van De Fenix, blijven positief gestemd en doen alles wat in ons vermogen ligt 
om dit wonder te laten plaatsvinden cq niet te laten frustreren, maar u wilt begrijpen dat er 
hogere krachten en machten op dit moment beslissen over de concrete uitwerking van het 
projectverloop en daar hebben we maar een zeer beperkte, om niet te zeggen geen, invloed 
op. We zitten met ons allen in het schuitje en gaan met grote belangstelling volgen welke 
koers er gevaren wordt. We houden u op de hoogte. En zoals ik altijd afsluit: we doen ons 
uiterste best met enorme inzet en zonder eigen gewin!   

We bouwen ongelooflijk veel garanties in maar kunnen niets garanderen dat buiten onze 
eigen verantwoordelijkheid valt en / of vermogen valt. 

We zijn nu eenmaal (eenvoudige) afhankelijke burgers. 

 

Met een hartelijke groet namens het bestuur van De Fenix, 

 

Haitze 

 

 


